
Referat fra bestyrelsesmøde i KTK 

Dato: Onsdag den 13. november 2024 

Tid: 19.00 

Sted: KTK's lokaler 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt uden ændringer. 

2. Orientering om karantænesager i volleyball 

Formanden Søren gennemgik en sag om eksklusion af et medlem, Abdul, der havde udvist gentagne 

grænseoverskridende adfærd. 

• Drøftelse: 

o Medlemmet havde fået mange chancer og gentagne irettesættelser. 

o Adfærden blev vurderet som uacceptabel, herunder chikane og grænseoverskridende 

opførsel over for andre medlemmer. 

o Bestyrelsen besluttede, at eksklusionen skulle opretholdes. 

o Det blev understreget, at processen følger vedtægterne, herunder at medlemmet kan 

møde op eller fremsætte en skriftlig udtalelse. 

3. Orientering ved formanden 

• Aktiviteter siden sidst: 

o Formanden deltog i Kelds bisættelse og udtrykte, at det var en mindeværdig og 

respektfuld begivenhed arrangeret af familien. 

• Mødekalender for 2025: 

o Kalenderen blev præsenteret og godkendt. 

4. Budget 2024 og medlemssituationen 

Budgetstatus 2024 

1. Generelt: 

o Gennemgang af afdelingernes økonomi afslørede, at budgetterede tal ikke altid 

stemmer overens med de faktiske udgifter. 

o Eksempler: 

▪ Bowling: Budgettet er angivet som 15.155 kr., men de reelle omkostninger 

beløber sig til ca. 54.000 kr. 

▪ Varmtvandsgymnastik: Budgettet er 5.680 kr., men reelle udgifter er ca. 

18.000 kr. 

2. Problemer identificeret: 



o Mangel på gennemsigtighed i budgetterne gør det vanskeligt at forstå de samlede 

omkostninger. 

o Der blev opfordret til at skabe et bedre overblik ved at inkludere alle udgifter og 

faktiske omkostninger i budgettet. 

3. Opfølgning: 

o Formanden foreslog at ændre budgetopstillingen, så afdelinger fremover kan 

fremlægge mere detaljerede og realistiske tal. 

 

Budget 2025 

1. Retningslinjer: 

o Budgettet skal være gennemsigtigt og realistisk. 

o Midlerne skal opdeles tydeligt mellem aktiviteter og sociale arrangementer. 

o Afdelinger opfordres til at søge om midler til aktiviteter, herunder kurser, der er 

nødvendige for afholdelse af disse. 

o Sociale arrangementer skal dokumenteres klart i budgettet. 

2. Planlægning: 

o Afdelinger blev bedt om at drøfte med deres medlemmer, hvordan pengene bedst 

anvendes. 

o Fokus på, at alle aktiviteter skal komme medlemmerne til gode. 

 

Specifikke budgetemner 

1. "Sit Cup" stævne: 

o Tidligere integreret i volleyballafdelingens budget. Forslag om at oprette et særskilt 

budget for stævnet. 

o I år havde stævnet en indtægt på 26.600 kr. mod et budget på 30.000 kr. 

▪ Udgifter blev dækket, og der var et overskud på ca. 500 kr., som bl.a. 

skyldtes sponsorater. 

▪ Bandagistfirmaet dækkede udgifter til forplejning for frivillige (ca. 5.000 

kr.). 

2. Landsholdsstøtte: 

o Der blev bevilget 4.000 kr. fra klubbens "vennepunktspulje" til at støtte unge 

volleyballspillere, der deltager på landsholdet. 

o Puljen er dedikeret til projekter, der løfter medlemmernes kompetencer eller bidrager 

til klubbens overordnede mål. 

 

Økonomisk oversigt 

• Klubben har en samlet opsparing på ca. 240.000 kr., fordelt på: 

o En konto med ca. 60.000 kr. 

o En anden konto med ca. 180.000 kr. 



• Formanden fremhævede, at der er plads til at prioritere midler, fx til sociale arrangementer 

som julefrokost. 

 

Revisoromkostninger 2024 

• Klubben havde en ekstraordinær udgift på 25.000 kr. til en revisor som følge af opsigelsen 

af tidligere samarbejde. 

• Fremadrettet vil økonomistyring håndteres af en intern gruppe, hvilket også forventes at 

reducere omkostningerne. 

• Medlemssituationen: 

o Der har været en del prøvemedlemmer, især i bueskydning. Et par nye medlemmer 

forventes at melde sig permanent. 

5. Budget 2025 

• Drøftelser: 

o Afdelingernes skemaer til budgetlægning blev gennemgået. 

o Retningslinjer for budget blev genopfrisket, herunder krav om gennemsigtighed, 

specifikation af sociale arrangementer og medlemsrelaterede udgifter. 

6. Lavia Nyt nr. 2/2024 

• Deadline: 

o Artikler skal indsendes senest den 17. november 2024. 

o Alle afdelinger skal bidrage med en halv side. 

7. Kort nyt fra afdelingerne 

• Bordtennis: 

o Lokalet fungerer godt, men visse borde er slidte. Bekymring om, hvorvidt 

reparationer fremover vil blive prioriteret. 

• Bowling: 

o Afdelingen har 16 medlemmer, men savner flere stående spillere og unge deltagere. 

• Bueskydning: 

o Der er forsøgt at tiltrække nye medlemmer. Flere prøvemedlemmer har vist 

interesse. 

• Varmtvandsgymnastik: 

o Deltagelsen har været lav på det seneste, men aktiviteterne fortsætter som planlagt. 

• Volleyball: 

o "Sit Cup" blev afviklet med stor succes. Der var ros fra deltagere, og arbejdet blev 

evalueret som vellykket. 

o Landsholdet blev diskuteret, og der blev bevilget 4.000 kr. fra "vennepunktspuljen" 

til at støtte unge spillere. 

8. Eventuelt 



• Julefrokost blev planlagt til den 31. januar 2025. Forskellige lokationer blev diskuteret, inkl. 

tidligere benyttede restauranter. 

• Tanja finder et sted og bestiller bord 

• Lene tager kage med næste gang. 

 

Referent: Benni 

 


